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Geachte gemeenteraad, 
 
Namens het Zwols Badminton Overleg, de paraplu waaronder alle badmintonverenigingen in Zwolle zich 
hebben geschaard, heeft ondergetekende deelgenomen aan een aantal stadsgesprekken. De term gesprek 
duidt op een tweerichtingsverkeer, hetgeen helaas maar gedeeltelijk het geval was. Laat mij dit nader 
uiteenzetten. 
 
De gemeente heeft een sportbegroting van circa 12 miljoen euro per jaar. Tijdens de “gesprekken” is er 
steeds op gehamerd dat dit kosten zijn, waarop een bezuiniging van € 800.000 dient te worden 
gerealiseerd. Puur een geval van (af)rekenen, zonder te kijken naar de andere zijde. Op de vraag wat het de 
gemeente oplevert aan besparingen op bijvoorbeeld de sociale sector moest het raadslid het antwoord 
schuldig blijven.  
 
De gemeente vindt het (haar eigen woorden) zeer belangrijk, dat het welzijn en de gezondheid van de 
gemeenteleden wordt bevorderd door middel van sport en bewegen. Immers, hierdoor hoeft minder 
gebruik gemaakt te worden van diensten als Sociale Zaken. Om dit te bevorderen wordt eenzijdig aan alle 
verenigingen een kostenverhoging opgedrongen van 20% per jaar voor de huur van alle door de gemeente 
beschikbaar gestelde sportfaciliteiten (sportvelden, sportzalen enzovoorts). Hieraan kan niet worden 
getornd want er moet een besparing van € 800.000 worden gerealiseerd op de begroting voor sport. Van 
een “gesprek” over dit punt is dus geen sprake geweest. Ook de tegenstrijdigheid in dit beleid kon niet 
goed worden verklaard. 
 
Wel een “positief” punt: de gemeente is te allen tijde bereid mee te denken met de verenigingen over het 
verkrijgen van extra middelen uit bijvoorbeeld sponsoring en het reguleren van vrijwilligerswerk. Wellicht 
dat dit voor verenigingen met sportvelden een verlichting van de kostenverhoging kan betekenen. Voor de 
zaalsporten ligt dit anders, aangezien deze alleen maar zalen huren. Schoonmaak, onderhoud enzovoorts 
zijn in handen van de gemeente. Hierop kan door de verenigingen dus niet worden bespaard. Het 
overnemen van bepaalde taken, zoals de schoonmaak, betekent dat de gemeente hierin gespecialiseerde 
medewerkers zal moeten ontslaan. Waardoor deze medewerkers dus weer een aanslag op de sociale 
kassen zullen doen. Opnieuw een tegenstrijdigheid in het beleid, waarbij het maar de vraag is of het moreel 
wel te verantwoorden is dat de verenigingen moeten zorgen voor en meewerken aan het ontslag van vele 
medewerkers binnen de gemeente. Blijft over het bemiddelen bij sportsponsoring: wellicht is het de 
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gemeente nog niet opgevallen, maar de sportsponsoring beweegt zich al jaren in een neerwaartse spiraal…. 
Maar bemiddeling blijft natuurlijk altijd welkom! 
 
Het Zwols Badminton Overleg heeft enige tijd geleden tegen de hele gang van zaken schriftelijk bezwaar 
aangetekend. Met een aantal goede argumenten waarom niet tot verhoging van de huren moet worden 
overgegaan, en zeker niet in een dergelijke disproportionele uitvoering van 20% per jaar. Dit neigt namelijk 
naar onbehoorlijk bestuur. Heel in het kort kwam de reactie van de gemeente neer op het volgende: “we 
hebben het toch aangekondigd?” Met andere woorden, als je het maar aankondigt, dan kun je alles doen…  
 
Inmiddels hebben een aantal verenigingen het door de reeds ingevoerde huurverhogingen zo moeilijk, dat 
ze vrijwel gedwongen zijn om te stoppen. Voorbeelden hiervan zijn de badmintonafdeling van WVF en 
voetbalvereniging Wijthmen. Naar onze mening kan dit NIET de bedoeling zijn van het gemeentelijke 
beleid, toch? Naar onze mening levert dit namelijk een slechtere bezetting van de door de gemeente 
beheerde sportaccommodaties op, waardoor de kosten dus relatief hoger worden voor de resterende 
huurders. 
 
Wij verzoeken derhalve de gemeenteraad om NIET in te stemmen met het voorstel om op deze wijze te 
bezuinigen op de sport. Naar wij hebben begrepen is er onlangs een enorme financiële meevaller geweest 
van vele miljoenen euro’s, waarbij zelfs aan de gemeenteleden is gevraagd wat hun ideeën zijn om dit geld 
te besteden. Wij verzoeken de gemeenteraad om van deze meevaller € 800.000 te besteden om de 
begroting voor sport en bewegen de komende jaren te steunen. En om daarnaast in de komende jaren in 
samenspraak met de verenigingen te bekijken hoe er efficiënt kan worden omgegaan met beschikbare 
zalen, velden enzovoorts.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Johan Bos,  
Secretaris ZBC 
 


